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Hej,
Jag saknar upprustning av Valhallavägensmittstråk. Under åren har bl.a.
Karlavägensmittstråk rustas upp ett flertal gånger och nu är det aktuellt i år igen.

Borde inte Valhallavägensgräsytor mellan Sturegatan och Gärdet gödslas och sås.
Skräpkorgaroch bänkar rustas upp. Buskarna har tidigare sågats ner,men mycket
av grenarna har fått ligga kvar.
Även rimlig städning vore önskvärt då det är datumparkering. Bättring av
asfaltbeläggningen på bilparkeringarna är också ett stort behov.
För några år sedan påbörjades en uppsnyggning/ny asfalt av bilparkeringarna och
en jordförbättring av alléns träd. Vad har hänt med det?

Tacksamom i kan ta upp detta på sammanträdet och återkomma till mig om hur ni
ser på detta. Vad är planerat för detta område.
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